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DATO 12. juni 2023 

STED DcH Slagelse 

DELTAGERE Steen Andersen, Louise Østengaard, Hans Devantier, Karina Andersen, 
Charlotte Johansen, Jesper Johansen, Rikke Christoffersen, Marianne 
Knudsen, Josefine Sachs, og Karin Nielsen (ref.) 

AFBUD Christian Zahle Madsen 

 

1.  Formanden har ordet  
 

• Frivillighed i DCH 

 

 

• Arbejdsgrupper i landsforeningen 

Der er stadig mange små arbejdsgrupper i landsforeningen og dem kom-

mer vi til at høre mere om fremover. Det er arbejdsgrupper som f.eks. 

den der kigger på små lokalforeninger,  
 

• Ny lokalforening i kreds 6 

Der har været afholdt stiftende generalforsamling for en ny forening. 

Den hedder DcH Herrestrup og de vil kun have agility. Det er lidt uklart 

hvor de rent fysisk holder til. HB har været inde over og har ikke nogen 

indvendinger. Vi talte om at området efterhånden har mange lokalfor-

eninger, men ellers har vi ingen kommentarer til det.  

 

• Andet 

Forslag til ændringer til DcH program sendt ud til høring hos alle med-

lemmer via et nyhedsbrev til lokalforeningernes formænd.  Har man 

kommentarer så sendes de til landskonkurrenceudvalgets formand Peter 

Knudsen formand-ku@dch-danmark.dk 

  

Spørgeskema sendt ud fra landsuddannelsesudvalget om hvem der har 

røde/grønne bøger eller slet ingen. Det har de gjort for bedre at kunne 

danne sig et overblik over hvor man bør sætte ind med efteruddannelse  

 

Steen og Josefine har lavet et afregningsbilag som er sendt ud til besty-

relsen for kommentering.  
 

mailto:formand-ku@dch-danmark.dk
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2.  Kassereren har ordet 
 

Der er et problem med datoer i Klubmodul, systemet bruger dags dato og ikke 

den dato hvor udgiften faktisk skal bogføres.  Nogle indtastninger kommer slet 

ikke igennem fra app’en. Josefine er i dialog med Klubmodul.  

 

Kredsens indtægter på kontingenter er lidt mindre end sidste år, men det kan 

skyldes at man er lidt bagud med at fakturere.  
 

Indtægter på uddannelse ser rigtigt fornuftigt ud. Der mangler at blive at faktu-

reret nogle kredskurser 

 

Det ser p.t. ud til at budgettet holder indtil videre,  

 

Marianne vil gerne have regnskabet sendt ud sammen med dagsordenen. Jo-

sefine prøver at huske det, ellers skriv.  

 

Der er kommet en aconto faktura på en dommeruddannelse til agility, Josefine 

vil gerne vide hvad der skal ske med den fordi aspiranten måske ikke kommer i 

gang lige nu. Steen kontakter aspiranten for at høre om planen er at starte. 
 

3.  Eliteturneringen 
 

• DcH Haslev 

Faktura fra DcH Haslev for omkostninger i forbindelse med afholdelse 

af Eliteturneringen drøftet. 

 

Marianne og Hans tager et møde med Haslev.  

 

• Generelt, hvad gør vi fremover 

Kredsbestyrelsen er enige om at man afregner kr. 50,00 i deltagergebyr 

for at udligne forskellen mellem det normale og det landskonkurrence-

udvalg giver pr. deltager. Derudover gives kredsens normale A/E tilskud 

p.t. kr. 75,00. Samtidig gives der kr. 150,00 pr. hjælper, hvilket er det 

normale beløb som betales i andre sammenhænge.  

 

Tages med kredsrådsmødet i september 
 

4.  Roskilde Dyrskue 

• Dyrskuet 2023 

Vores stand var specielt lørdag velbessøgt. Desværre fik vi ødelagte no-

get udstyr af nogle vandaler. Det har kostet os kr. 600,00, et beløb som 

vi dog for refunderet af dyrskuet. Man fandt vandalerne og de blev 

smidt ud fra dyrskuet.  
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Det kneb lidt med at får koordineret bemandingen.  

 

• Dyrskuet 2024, friholdelse for kurser og konkurrencer 

Marianne overtager styringen i 2024 og det ville være rart hvis man 

kunne undgå kurser og konkurrencer den weekend.  Der skal være bedre 

styr på bemanding og vi skal være bedre til at organisere det. Der skal 

også vises noget mere hundearbejde.  Vi tager vores tilstedeværelse på 

Roskilde med til septembermødet idet der jo på den ekstraordinære 

kredsgeneralforsamling var røster fremme om at vi skulle spare udgiften 

og i stedet bruge pengene på noget andet.  
 

5.  Uddannelse, kommunikationen til deltagere og lokalforeninger. Hvordan 

kan vi gøre det bedre? 

 

Der har været nogle misforståelser som har medført noget rod i informationen i 

forbindelse med indkaldelse til kurser. Det har heller ikke gjort det nemmere at 

Klubmodul ikke virker som det skal og vi intet kan gøre ved det. Der bliver 

f.eks. ikke sendt mails/SMS fra systemet selvom det er markeret for at det skal 

ske. Udvalget (Trine) bruger rigtigt meget tid for at finde en løsning 
 

6.  Godkendelse af nye dommere 

 

Der er kommet indstillinger til 1 rally og 3 nosework dommeraspiranter.  

 

Vi besluttede at godkende den ene rallydommeraspirant og så 2 til nosework i 

2023. Den sidste til nosework udskydes til næste år. 

 

Josefine sætter kr. 4.500,00 for hver ind i budgettet 

 

Steen kontakter de berørte.  
 

7.  Betaling af instruktører – Er det nu eller først 2024 

 

Det er først fra 2024.  

 
8.  Udvalgene har ordet 

 

Rally 

DcH Åkirkeby vil gerne afholde en 2 dages rallykonkurrence. God idé og Lou-

ise kontakter dem for at få et budget og datoer.  

 

Louise vil gerne have nogle sponsorer til SM den 2. september og spurgte om 

det er OK at kontakte f.eks. Agria. Det er OK.  
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Agility kan få et tilskud fra kredsen til betaling af halleje ved indendørsstævner. 

Gælder samme regel for rally ?  Spørgsmålet tages med på kredsrådsmødet i 

september.  

   

Konkurrenceudvalg 

Reminder sendt ud til alle lokalforeninger om konkurrenceønsker for 2024. Fri-

sten for indsendelse til udvalget er den 15. august 2023. Konkurrenceønsker 

sendes til KU@dch-kreds6.dk 

 

Øvrige udvalg havde intet at bemærke.  

  
9.  Eventuelt: 

 

• Josefine er blevet opmærksom på en regning på nogle spring som er ind-

købt til DM sidste år. Hvor er de og skal de betales ? 

• Det er spring til brugshundene og de skal betales af 

kredsen. Springene er hos DcH Slagelse.  

 

• Karina henstiller til at vi ikke ændrer hverken tid eller sted for vores be-

styrelsesmøder med kort varsel.  
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